

ရုတ်တရက်ရောက်လာသော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ငွေတောင်းခံမှုများအပေါ် သင်၏အခွင့်အရေးနှင့် အကာအကွယ်များ

Mary Free Bed[®]
Rehabilitation

သင်သည် အရေးပေါ်စောင့်ရှောက်မှုကို ရသောအခါ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုပံ့ပိုးပေးသူကွန်ရက်ပြင်ပရှိ ဆေးရုံ သို့မဟုတ် လူနာတင်ယာဉ် ခွဲစိတ်ခန်းဌာနတွင် ကုသမှုခံယူသောအခါ၊ လက်ကျန်ငွေတောင်းခံခြင်းမှ သင့်ကို ကာကွယ်ပေးပါသည်။ ဤကိစ္စများတွင် သင်ကို ဝန်ဆောင်မှုအစီအစဉ်၏ ပူးတွဲပေးချေမှုများ၊ ပူးတွဲအာမခံနှင့်/သို့မဟုတ် နုတ်ယူနိုင်သောပမာဏထက် ပိုမိုကောက်ခံခြင်းမပြုနိုင်ပါ။

"လက်ကျန်ငွေတောင်းခံခြင်း" ဆိုသည်မှာ ဘာလဲ။ (တစ်ခါတစ်ရံ "ရုတ်တရက်ရောက်လာသော လက်ကျန်ငွေတောင်းခံခြင်း" ဟုခေါ်သည်။)

ဆရာဝန် သို့မဟုတ် အခြားကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသူကို သင်တွေ့သောအခါ၊ ပူးတွဲပေးချေမှု၊ ပူးတွဲအာမခံ သို့မဟုတ် နုတ်ယူနိုင်သည့်စရိတ်များကဲ့သို့ အချို့သောသင့်အိတ်ကပ်ပြင်ပကုန်ကျစရိတ်များကို သင့်ကို ပေးဆောင်ခိုင်းနိုင်ပါသည်။ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူတစ်ဦးကိုတွေ့ပါက သို့မဟုတ် သင့်ကျန်းမာရေးအစီအစဉ်၏ကွန်ရက်တွင်မရှိသော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဌာနသို့ သွားရောက်ပါက သင့်တွင်အပိုကုန်ကျစရိတ်များ သို့မဟုတ် ဘီလ်တစ်ခုလုံးကို ပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်သည်။

"ကွန်ရက်ပြင်ပ" ဆိုသည်မှာ ဝန်ဆောင်မှုပေးရန်အတွက် သင့်ကျန်းမာရေးအစီအစဉ်နှင့် စာချုပ်မချုပ်ရသေးသော ဝန်ဆောင်မှုပေးသူများနှင့် ပံ့ပိုးပေးသူများ ပင်ဖြစ်သည်။ သင့်ယူထားသော အစီအစဉ်မှ ပေးချေသည့်အရာနှင့် ဝန်ဆောင်မှုအတွက် ကောက်ခံသည့်ငွေပမာဏအကြား ကွာခြားချက်အတွက် သင့်အား ဘီလ်ပိုရန် ကွန်ရက်ပြင်ပမှ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူများကို ခွင့်ပြုထားပါသည်။ ၎င်းကို "လက်ကျန်ငွေတောင်းခံခြင်း" ဟုခေါ်သည်။ ဤပမာဏသည် တူညီသောဝန်ဆောင်မှုအတွက် ကွန်ရက်အတွင်း ကုန်ကျစရိတ်ထက် ပိုများနိုင်ဖွယ်ရှိပြီး သင့်အစီအစဉ်၏နုတ်ယူနိုင်သော သို့မဟုတ် နှစ်စဉ် အိတ်ကပ်ပြင်ပကုန်သွယ်ချက်တွင် ၎င်းကို ထည့်သွင်းတွက်ချက်မည်မဟုတ်ပါ။

"ရုတ်တရက်ရောက်လာသော လက်ကျန်ငွေတောင်းခံခြင်း" သည် မျှော်လင့်မထားသော လက်ကျန်ငွေစာရင်း ပင်ဖြစ်သည်။ သင့်စောင့်ရှောက်မှုတွင် ပါဝင်ပတ်သက်နေသူကို သင်မထိန်းချုပ်နိုင်သည့်အခါတွင်- သင့်တွင် အရေးပေါ်အခြေအနေရှိသည့်အခါ သို့မဟုတ် ကွန်ရက်အတွင်းရှိ ဝန်ဆောင်မှုပေးနေရာတစ်ခုတွင် သွားရောက်လည်ပတ်ရန် အချိန်ဇယားဆွဲထားသော်လည်း ကွန်ရက်ပြင်ပဝန်ဆောင်မှုပေးသူထံမှ မမျှော်လင့်ဘဲ ကုသမှုခံယူသည့်အခါတွင် ၎င်းသည် ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပါသည်။ ရုတ်တရက်ရောက်လာသော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ကုန်ကျစရိတ်များသည် လုပ်ထုံးလုပ်နည်း သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုပေါ်မူတည်၍ ဒေါ်လာထောင်ပေါင်းများစွာ ကုန်ကျနိုင်ပါသည်။

သင့်အား လက်ကျန်ငွေတောင်းခံမှုမှ ကာကွယ်ထားသည့် နေရာများမှာ -

အရေးပေါ်ဝန်ဆောင်မှုများ

သင့်တွင် အရေးပေါ်ကျန်းမာရေးအခြေအနေရှိပြီး ကွန်ရက်ပြင်ပဝန်ဆောင်မှုပေးသူ သို့မဟုတ် သင့်ဝန်ဆောင်မှုပေးသူမှ အရေးပေါ်ဝန်ဆောင်မှုများရယူပါက ၎င်းတို့က သင့်အား ပေးခိုင်းသည့် အများဆုံးငွေမှာ သင့်အစီအစဉ်၏ ကွန်ရက်အတွင်း ကုန်ကျစရိတ်ခွဲဝေမှုပမာဏ (ဥပမာ - ပူးတွဲပေးချေမှုများ၊ ပူးတွဲအာမခံများနှင့် နုတ်ယူမှုများကဲ့သို့) ဖြစ်သည်။ ဤအရေးပေါ်ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် သင့်ကို လက်ကျန်ငွေတောင်းခံခြင်းမရှိပါ။ ၎င်းတွင် သင်သည် တည်ငြိမ်သော အခြေအနေတွင် ရှိနေပြီးနောက် သင်ရရှိနိုင်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများ ပါဝင်နေပါက ဤတည်ငြိမ်သော အခြေအနေပြီးနောက် ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ကောက်ခံခြင်း မပြုရန်အတွက် သင်သည် စာဖြင့် သဘောတူညီမှု မပေးပါဘဲ သင်၏ အကာအကွယ်များ ဆက်ရှိနေမည်ဖြစ်သည်။

ကွန်ရက်အတွင်းရှိ ဆေးရုံ သို့မဟုတ် လူနာတင်ယာဉ်ခွဲစိတ်ကုသရေးဌာနတွင် အချို့သောဝန်ဆောင်မှုများ

ကွန်ရက်အတွင်း ဆေးရုံ သို့မဟုတ် လူနာတင်ယာဉ် ခွဲစိတ်ခန်း စင်တာများ မှဝန်ဆောင်မှုများ ရယူသည့်အခါ အချို့သောဝန်ဆောင်မှုပေးသူများသည် ကွန်ရက်ပြင်ပတွင် ရှိနေနိုင်ပါသည်။ ဤကဲ့သို့ ဖြစ်ရပ်များတွင် အဆိုပါဝန်ဆောင်မှုပေးသူများသည် သင့်အစီအစဉ်၏ကွန်ရက်အတွင်း ကုန်ကျစရိတ်ခွဲဝေမှုပမာဏသည် သင့်အား ငွေတောင်းခံနိုင်ပါသည်။ ၎င်းတွင် ပါဝင်သည်မှာ အရေးပေါ်ဆေး၊ မေ့ဆေး၊ ရောဂါဗေဒ၊ ဓာတ်မှန်၊ ဓာတ်ခွဲခန်း၊ မွေးကင်းစကလေးများစောင့်ရှောက်ရေး၊ လက်ထောက်ခွဲစိတ်ဆရာဝန်၊ ဆေးရုံဆရာဝန် သို့မဟုတ် အထူးစောင့်ရှောက်မှုပေးဝန်ဆောင်မှုများ ၊ ဤဝန်ဆောင်မှုပေးသူများသည် သင့်အား လက်ကျန်ငွေတောင်းခံလွှာမှ လက်ကျန်ငွေတောင်းခံခြင်းမပြုရန်နှင့် လက်ကျန်ငွေတောင်းခံနိုင်ရန် သင်၏အကာအကွယ်များကိုစွန့်လွှတ်ရန် တောင်းဆိုမည်မဟုတ်ပါ။

အကယ်၍ သင်သည် ထိုကွန်ရက်အတွင်းရှိ ဝန်ဆောင်မှုများတွင် အခြားဝန်ဆောင်မှုအမျိုးအစားများကို ရရှိပါက၊ သင်သည် စာဖြင့်ခွင့်ပြုချက်ပေးကာ သင်၏အကာအကွယ်များကို မစွန့်လွှတ်မချင်း သင့်အား ကွန်ရက်ပြင်ပဝန်ဆောင်မှုပေးသူများမှ ငွေတောင်းခံခြင်းမပြုနိုင်မည်မဟုတ်ပါ။

လက်ကျန်ငွေတောင်းခံခြင်းမှ သင့်ကို ကာကွယ်ပေးထားမှုများကို ဘယ်သောအခါမှ စွန့်လွှတ်ရန် မလိုအပ်ပါ။ သင့်သည်လည်း ကွန်ရက်ပြင်ပ စောင့်ရှောက်မှုကို ရယူရန် မလိုအပ်ပါ။ သင့်အစီအစဉ်၏ကွန်ရက်တွင် ဝန်ဆောင်မှုပေးသူ သို့မဟုတ် အထောက်အကူပစ္စည်းများကို သင်ရွေးချယ်နိုင်သည်။

MICHIGAN ပြည်နယ်တွင်လည်း ရုတ်တရက်ရောက်လာသော လက်ကျန်ငွေတောင်းခံခြင်းကို တားဆီးနိုင်သော ဥပဒေများရှိသည်။

ပါဝင်ခြင်း မရှိသော ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် ပံ့ပိုးပေးရမည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကုန်ကျစရိတ်၏ ယုံကြည်စိတ်ချရသော ခန့်မှန်းချက်တစ်ခု(good-faith estimate) ပေးရပါမည်။ ယုံကြည်စိတ်ချရသော ခန့်မှန်းချက်တစ်ခုသည် ပံ့ပိုးပေးထားသည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကုန်ကျစရိတ်များကို ထိခိုက်စေနိုင်သည့် အခြေအနေများ ကြိုမြင်ပြီး ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။ သင့်ကျန်းမာရေး အကျိုးခံစားခွင့် အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်သည့် ပံ့ပိုးသူမှ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဝန်ဆောင်မှုများကို ဆောင်ရွက်ပေးရန်တောင်းဆိုခွင့် ရှိပြီးထိုဝန်ဆောင်မှုများကို ကုန်ကျစရိတ်သက်သာစွာဖြင့် ပံ့ပိုးပေးနိုင်စေရန်နှင့် သင်လိုအပ်သော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဝန်ဆောင်မှုများကို လုပ်ဆောင်နိုင်မည့်ကွန်ရက်အတွင်းဝန်ဆောင်မှုပေးသူများ၏အချက်အလက်များကိုရယူရန် သင့်ဝန်ဆောင်မှုပေးသူကိုဆက်သွယ်ရန်လည်း တောင်းဆိုခွင့်ရှိသည်။

လက်ကျန်ငွေတောင်းခံမှုကို ခွင့်မပြုသောအခါ၊ သင့်တွင်လည်း ဤအကာအကွယ်များ ရှိသည်-

ကုန်ကျစရိတ်၏ ခွဲဝေစုကို ပေးဆောင်ရန် သင့်တွင်သာ တာဝန်ရှိပါသည် (ဝန်ဆောင်မှုပေးသူ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုသည် ကွန်ရက်အတွင်းရှိလျှင် သင်ပေးချေရမည့် ပူးတွဲပေးချေမှုများ၊ ပူးတွဲအာမခံနှင့် နုတ်ယူခြင်းကဲ့သို့)။ သင့်ကျန်းမာရေးအစီအစဉ်သည် ကွန်ရက်ပြင်ပမှ ပံ့ပိုးပေးသူများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုနေရာများကို တိုက်ရိုက်ပေးဆောင်မည်ဖြစ်သည်။

ပေးဘူယူအားဖြင့် သင့်ကျန်းမာရေးအစီအစဉ်သည်-

- ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် သင့်အား ကြိုတင်ခွင့်ပြုချက်ရယူရန် မလိုအပ်ဘဲ အရေးပေါ်ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးထားရမည်။ (“ကြိုတင်ခွင့်ပြုချက်” ဟုလည်းခေါ်သည်)။
- ကွန်ရက်ပြင်ပမှဝန်ဆောင်မှုပံ့ပိုးပေးသူများထံမှ အရေးပေါ်ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးထားရပါသည်။
- ဝန်ဆောင်မှုပံ့ပိုးပေးသူ သို့မဟုတ် ပံ့ပိုးကူညီမှု (ကုန်ကျစရိတ်ခွဲဝေမှု) ကို ကွန်ရက်အတွင်း ဝန်ဆောင်မှုပံ့ပိုးပေးသူ သို့မဟုတ် အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများကို ပေးဆောင်ရမည့်အရာအပေါ် အခြေခံပြီး အဆိုပါပမာဏကို သင်၏အကျိုးခံစားခွင့်များ၏ ရှင်းလင်းချက်တွင် ပြသထားရမည်။
- အရေးပေါ်ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ကွန်ရက်ပြင်ပ ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် သင်ပေးချေသည့် ပမာဏအားလုံးကို သင့်ကွန်ရက်အတွင်း နုတ်ယူနိုင်သော အိတ်ကပ်ပြင်ပ ကန့်သတ်ချက်ပမာဏကို တွက်ချက်ပြထားရမည်။

သင့်ကို မှားယွင်းစွာ ငွေတောင်းခံခဲ့သည်ဟု သင်ထင်ပါက-

- Mary Free Bed Rehabilitation Hospital(မေရီအေမဲးကုတင်ပြန်လည်ထူထောင်ရေးဆေးရုံ)သို့ 616.840.8000 မှတဆင့် ဆက်သွယ်ပါ။
- ရုတ်တရက်ရောက်လာသော လက်ကျန်ငွေတောင်းခံခြင်းဆိုင်ရာ အချက်အလက်နှင့် တိုင်ကြားချက်များအတွက် ဖယ်ဒရယ် ဖုန်းနံပါတ်မှာ 800.985.3059 ဖြစ်သည်။
- ဖက်ဒရယ်ဥပဒေအရ သင့်အခွင့်အရေးများအကြောင်း နောက်ထပ်အချက်အလက်များအတွက် cms.gov/nosurprises/consumers သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။
- Michigan ပြည်နယ်ဥပဒေများအရ သင့်အခွင့်အရေးများနှင့်ပတ်သက်ပြီး စိုးရိမ်မှုများရှိပါက 833.ASK.DIFS (833.275.3437) သို့ ဆက်သွယ်ပါ။